
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 12. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 941
Kan ministeren oplyse, hvad baggrunden er for, at man i 2016 har beskåret
en finanslovsbevilling, der gennem flere år har sikret astma- og KOL-patienter
en særlig rådgivning på apotekerne om inhalationsteknik ved medicinindtagel-
se?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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